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P R O T O K Ó Ł  Nr  XLVI/09 

sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 29 grudnia 2009r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie . 

 

Godzina rozpoczęcia: 14:30 

Godzina zakończenia: 18:00 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca  Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska stwierdziła, że na stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

Następnie Pani Przewodnicząca powitała zaproszonych gości : 

- Z-cę Burmistrza – Panią Dorotę Bekier, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska odczytała  

proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian  

do budżetu gminy Mieroszów na 2009r. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Mieroszów na 2010 r. 
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10.  Projekt uchwały  Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniającego Uchwałę  

Nr XXXI/149/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2008r.w sprawie 

organizacji i zasad finansowania bezpieczeństwa ratowniczo – gaśniczego oraz 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków ochotniczych 

straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną oraz zasad jej wypłacania. 

11.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej mienie komunalne. 

12.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wystąpienia  

z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji. 

13.  Projekt  uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2010 roku. 

14.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2010r. 

15.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2010r. 

16.  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli za 2008r.  

17.  Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

procedur związanych ze sprzedażą mienia gminnego za 2008r. i I półrocze 2009r.  

18.  Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

19.  Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

20.  Wolne wnioski, informacje, apele. 

21.  Zakończenie obrad.    

 

Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 

  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej zawnioskowała  

o rozszerzenie pkt. 3 o ppkt. b. przyjęcie protokołu z sesji nadzwyczajnej odbytej  

w dniu 15 grudnia. 
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Wniosek został przyjęty 14 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poinformowała, 

że protokoły z sesji które odbyły się 7 i 15 grudnia 2009r. zostały sporządzone   

w terminie i wyłożone  do wglądu w biurze Rady Miejskiej. Protokół z  7 grudnia jako 

projekt został umieszczony na stronach BIP Mieroszów. Do dnia dzisiejszego nie 

wpłynęły żadne wnioski.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca zapytała czy ktoś z radnych chce wnieść uwagi  

do protokołu . 

 

Nikt nie zgłosił uwag do protokołów. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała  pod głosowanie protokół. 

 

a. Protokół z sesji odbytej w dniu 7 grudnia 2009r. został przyjęty 11 głosami 

„za”, 0”przeciw”, 3 „wstrzymującymi się” ( jedna osoba nie brała udział  

w głosowaniu ). 

b. Protokół z sesji nadzwyczajnej odbytej w dniu 15 grudnia 2009r. został przyjęty 

12 głosami „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.4. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska informując, że w tym czasie uczestniczyła w posiedzeniach Komisji 

Ogólnej. Ponadto na wniosek Z-cy Burmistrza Mieroszowa – Pani Doroty Bekier 

zwołała na 15 grudnia 2009r. sesję nadzwyczajną. Zostały również wysłane w imieniu 

Rady Miejskiej kartki świąteczne. 

Ponadto Przewodnicząca poinformowała o korespondencji, która wpłynęła do biura 

Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym tj. od 7 grudnia do 29 grudnia : 
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- W dniu 11 grudnia br. do Biura Rady Miejskiej wpłynęło pismo Pana Tadeusza 

Makar w sprawie wycinki drzew, które stanowią zagrożenie. Pismo zostało przekazane 

do Burmistrza Mieroszowa z prośbą o odniesienie się, 

- W dniu 14 grudnia br. wpłynęła informacja sygnalna o sytuacji na rynku pracy 

Powiatu Wałbrzyskiego w listopadzie 2009r. 

- W dniu 17 grudnia br. wpłynęła uchwała nr III/223/2009 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Mieroszowa projekcie budżetu na 2010 rok wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego i objaśnieniami. 

- W dniu 17 grudnia br. wpłynęła uchwała nr III/224/2009 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu oraz prawidłowości dołączonej do projektu uchwały 

budżetowej na 2010 rok prognozy kwoty długu gminy Mieroszów. 

 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami omówiła 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówiła  

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się do Z-cy Burmistrza – Pani Doroty 

Bekier z prośbą o udzielenie informacji na poniższe pytania : 

- ilu emerytów i rencistów jest zatrudnionych w placówkach oświatowych na terenie 

gminy, 

- czy w Gimnazjum w Mieroszowie jest zatrudniony Z-ca dyrektora tej placówki. 
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Ponadto Pan Gubernat złożył wniosek o postawienie budki, w której kasjerka 

pobierając opłatę za parkowanie aut w rynku będzie mogła schronić się przed zimnem 

i deszczem. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem dlaczego tylko część 

mieszkańców ul. Łąkowej jest podłączona do kolektora. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem co dalej z mostem w ciągu ulic 

Mickiewicza i Wolności. 

 

Radny – Pan Mieczysław Wujda zwrócił się z pytaniem czy gmina zrobiła coś  

w kierunku przywrócenia oświetlenia przy ul. Dworcowej i Tkackiej w Mieroszowie. 

 

Rady – Pan Maciej Baran zwrócił się z pytaniem czy ogrodzenie przy ul. Malinowej 

zostanie naprawione przez inwestorów, którzy remontują most. 

 

Ad.8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2009r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Iwona Wojciechowska-Zatorska, informując że zwiększenie i zmniejszenie planu 

dochodów o kwotę 8.685zł wynika z pisma otrzymanego od Wojewody informujące, 

że kwotę dotacji jaką przekazał na dofinansowanie pracodawcom kosztów kształcenia 

młodocianych pracowników należy zwrócić ponieważ zostanie ona przekazana 

Gminie z Funduszu Pracy. 

Zwiększenia dochodów w dziale 010 i dziale 700 o kwotę 29.500zł to wynik 

większego wykonania dochodów w stosunku do założeń planu. 

Kwota 74.289zł  dotyczy zwrotu środków z PROW jakie Gmina wydała na zadanie 

„Budowa oświetlenia drogowego w Różanej. 

Ze środków rezerwy subwencji ogólnej otrzymaliśmy 58.396zł, co wykazano  

po stronie zwiększenia dochodów. 
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Kwota 4.200zł z wypracowanych dochodów została przeznaczona na zwiększenie 

wydatków w rozdz. 75095 z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków związanych  

z realizacją projektu Odnowa Dolnośląskiej Wsi, na którą Gmina otrzyma 

dofinansowanie z budżetu województwa dolnośląskiego. 

Zwiększono plan dochodów w rozdziale 75618 o 16.000zł ponieważ plan opłat  

za zajęcie pasa drogowego na 2009r. to kwota 6.000zł a wykonanie za 11 m-cy br. 

wyniosło 22.000zł. Z tej kwoty przeznaczono 1.177 zł na zwiększenie nieplanowanych 

w budżecie wydatków w rozdziale 75075 związanych z wynagrodzeniem z tytułu 

umowy – zlecenia zawartej z pracownikiem Urzędu za wykonanie tras narciarskich 

skuterem śnieżnym w Gminie Mieroszów w miesiącu grudniu 2009r. Pozostała kwota 

14.823zł przeznaczona została na zwiększenie wydatków w rozdziale 90015 na koszt 

energii i opłaty eksploatacyjnej.  

Dzięki pozyskaniu środków w kwocie 12.355,56zł na realizację projektu 

WND-POKL.09.01.01-02-021/09 pn. „Najlepsza pora pójść do przedszkola. Zespół 

Szkolno-Przedszkolny w Sokołowsku wzbogaca i wydłuża czas pracy” zwiększyła się 

kwota dochodów a tym samym wydatków w rozdziale 80195.  

Kwota 183,91zł w rozdziale 85324 po stronie dochodów oraz wydatków dotyczy 

obsługi programu „Uczeń na wsi – pomoc w zdobywaniu wykształcenia przez osoby 

niepełnosprawne zamieszkujące gminy wiejskie i gminy miejsko-wiejskie” zgodnie  

z umową UWA/000081/01/2009Z PEFRON Oddział Dolnośląski i jest przeznaczona 

na opłaty związane z obsługą wydzielonego konta, na które będą kierowane środki 

 z PFRON. 

Pozostałe dochody jakie wypracowała Gmina jak i te, które otrzymała przeznaczyła  

na zmniejszenie dochodów z tytułu opłaty eksploatacyjnej, która nie zostanie 

wykonana jak zakładał plan. 

Zmniejszenia planu wydatków w rozdz. 60016 o kwotę 33.000zł to oszczędności jakie 

wynikają z mniejszej liczby niż planowana zatrudnionych a jednocześnie większym 

zwrotem poniesionych wydatków z Powiatowego Urzędu Pracy i przeznaczeniem tej 

kwoty do rozdz. 70005 w związku ze zwiększonymi kosztami poniesionymi na usługi 

związane z przygotowaniem nieruchomości do sprzedaży. 
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W rozdz. 80101 oraz 80148 zaoszczędzone kwoty wydatków przeznaczono na zakup 

żywności dla stołówki szkolnej oraz na podwyżkę wynagrodzeń dla nauczycieli 

od miesiąca września zgodnie z tym, co gwarantuje Karta Nauczyciela. Na etapie 

budowania budżetu kwoty te nie zostały zabezpieczone.  

Zmiany w załączniku zadań inwestycyjnych dotyczą poniesionych mniejszych  

niż zakładał budżet wydatków na: 

� informatyzację rozdział 75023 o kwotę 37.703zł,  

� zmniejszonych wydatków po rozliczeniu zakresu robót na zadaniu 

„Przebudowa wraz z termomodernizacją Przedszkola Miejskiego  

w Mieroszowie” rozdział 80104 kwota 14.900zł, 

� mniejszych wydatków po opracowaniu dokumentacji na zadanie „Centra 

wypoczynku i rekreacji w sołectwach” o kwotę 39.306zł. 

Razem oszczędności to kwota 91.909zł z tego przeznaczono na zwiększenie 

wydatków w rozdziale 90015 na energię i opłatę eksploatacyjną a różnicę w kwocie 

82.832zł przeznaczono na zmniejszenie w celu urealniania dochodów ze sprzedaży 

majątku w rozdziale 70005, ponieważ spodziewane dochody z tego tytułu zamkną  

się kwotą ok. 1.030.000zł.  

Zmiany w rozdziale 92605 kwota 10.000zł dotyczą zadania „Kompleks Atrakcji 

Turystycznych Gminy Mieroszów Friedland – Igraszki z Czartem” wydatki poniesione 

na umowę zlecenie związane z tym projektem poniesione zostały z paragrafu 4170  

a powinny być z paragrafu 6050 dlatego zaistniała potrzeba dokonania korekty.  

Zmniejszono o kwotę 93.465zł dotację dla MCK, ponieważ przewidywane prace 

remontowe w budynku Unisław Śl. 4B zostały przesunięte na kolejny rok budżetowy. 

Kwota ta została przeznaczona na zmniejszenie dochodów w rozdz. 75618 z tyt. 

wpływów z opłaty eksploatacyjnej. 

Zmiany w załączniku dochody własne dotyczą zwiększenia w Szkole Podstawowej  

w Mieroszowie dochodów o kwotę 1.000zł z tyt. darowizny i tym samym zwiększono 

zakupy usług , natomiast w Gimnazjum zwiększono dochody z tyt. dzierżawy miejsca 

na instalację anten naziemnych na dachu budynku kwota 1.560zł z przeznaczeniem  

za zakup materiałów. 
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W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy po stronie dochodów i wydatków pomiędzy działami co jest wyłączną 

kompetencją organu stanowiącego w związku z powyższym podjęcie uchwały  

w przedmiotowej sprawie jest uzasadnione 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej- Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje w tym 

punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała 

go pod głosowanie informując jednocześnie, że głosowanie odbędzie się w trybie 

jawnym imiennym. Radni wyczytani z listy opowiedzą się „za”, „przeciw”  

lub wstrzymają się od głosu. 

 

Uchwała Nr XLVI/210/09 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2009r. została podjęta 11 głosami „za’,  

0 „przeciw”, 4 „wstrzymującymi się”. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowali Radni : Pani Dorota Błażejowska, Pani Maria 

Chmielnicka, Pan Robert Gałązka, Pan Krzysztof Kręzel, Pan Jan Kucharski, Pan 

Jacek Nahorecki, Pani Justyna Rogulska, Pan Michał Sowa, Pani Elżbieta 

Szczepkowska, Pan Mieczysław Wujda, Pan Jerzy Żak.  

 

Wstrzymali się Radni : Pan Maciej Baran, Pan Piotr Brzęcki, Pan Ryszard Gubernat, 

Pan Mariusz Liczbiński. 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 

 

Ad.9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Mieroszów na 2010r. omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota 

Bekier, informując że jeśli chodzi o ten projekt to został dopełniony ustawowy 

obowiązek zgodnie z którym Radni otrzymali projekt uchwały do 15 listopada br. 

jednocześnie w tym ustawowym terminie został przekazany materiał do Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

 Regionalna Izba Obrachunkowa przedłożyła pozytywną opinię do projektu 

budżetu przedstawionego przez Burmistrza Mieroszowa  z informacją o stanie mienia 

komunalnego oraz uwagi, które RIO zawarła w uzasadnieniu do opinii. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska-Zatorska odniosła się do uwag RIO 

informując, że Radni mają skserowanie materiały, które zostały skorygowane zgodnie 

z uwagami RIO. 

 

Uwagi przedstawione przez RIO stanowią załącznik nr 5 do tego protokołu. 

  

Materiał skorygowany zgodnie z uwagami RIO stanowi załącznik nr 6  

do tego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Maciej Baran zwrócił się z pytaniem skąd wzięła się kwota 500tys. zł. 

bo wyjaśnienia są niewystarczające. 

 

Skarbnik Gminy- Pani Iwona Wojciechowska-Zatorska wyjaśniła, że zapis  

ten istniał w poprzednich uchwałach budżetowych zawsze. Poprzednio nie było tam 
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określonej kwoty. Dlaczego w tym roku RIO domaga się określenia tej kwoty trudno 

powiedzieć.  

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zwrócił uwagę, że w prognozie długu 2001-2016 

nie określono sposobu finansowania deficytu nie wskazano źródła. To nie ma wpływu 

na rok 2010 ale daje Radzie jakiś obraz dotyczący zaciągania zobowiązań. 

 

Skarbnik Gminy  poinformowała, że bardzo szybko zreflektowała się zanim przyszła 

opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiona została Radnym 

autopoprawka, która zawierała prognozę długu. Należy również zwrócić uwagę, że ta 

prognoza mocno odbiega od tej załączonej do budżetu. RIO chodziło o to, że tam 

gdzie w budżecie były zminusowane kwoty nie wskazano źródła pokrycia czyli 

kredytu. O tym była mowa na poprzednich posiedzeniach Komisji gdzie była 

przedłożona autopoprawka. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem ile gmina do tej pory 

zainwestowała w wybudowanie hali sportowej, kiedy zostaną zwrócone rekompensaty 

z tytułu poniesionych kosztów a jest to kwota ogromna ponad 5mln. zł. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier poinformowała, że w tym roku  

w związku z w/w inwestycją gmina poniosła kosz 3 750 000zł. Zwrot poniesionych 

kosztów gmina będzie otrzymywała w transzach w różnych okresach. Dwa wnioski  

o płatność zostały już złożone. Obecnie na koniec stycznia będzie składany trzeci 

wniosek. Termin oczekiwania na płatność  od złożenia wniosku wynosi do 6 miesięcy. 

Pierwszy wniosek o płatność dla Czechów został już zrealizowany. Stąd właśnie 

wyliczona kwota przewidywanych zwrotów poniesionych nakładów to jest właśnie 

 ta kwota 5 628 000zł. Gmina złożyła wnioski na razie na dwie kwoty w euro,  

w polskiej walucie na dzień dzisiejszy to jest kwota ponad 2 000 000zł, ale w styczniu 

będzie złożony kolejny wniosek na kolejną kwotę. 
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Radny – Pan Mariusz Liczbiński poinformował, że przygotował zestawienie 

w którym jest porównane 10 gmin podobnej wielkości i o podobnej liczbie 

mieszkańców  wg danych na 2009r., pod względem wydatków na funkcjonowanie 

urzędu oraz koszt utrzymania urzędu na jednego mieszkańca. Z tego zestawienia 

wynika jednoznacznie, że utrzymanie urzędu w Mieroszowie jest stosunkowo drogie  

 

 Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że jej zdaniem przedłożony 

materiał przez Radnego – Pana Liczbińskiego nie daje żadnego obrazu, bo nie ma tam 

żadnej informacji jak w poszczególnych urzędach wyglądają obiekty. W obiekcie 

urzędu w Mieroszowie ma siedzibę również Ośrodek Pomocy Społecznej, Zespół 

Obsługi Szkół oraz Stowarzyszenie Ich Radość. Z kotłowni umieszczonej w budynku 

urzędu ogrzewane są dwie instytucje i mieszkańcy sąsiedniego budynku. Z tego tytułu 

gmina ma dochody, tylko Pan Liczbiński w swoim opracowaniu nie uwzględnił tej 

sytuacji dlatego jest ona nie miarodajna. Jeśli chodzi o pensje w Urzędzie  

w Mieroszowie to nie są one wysokie w stosunku do pensji urzędników pracujących 

 w ościennych gminach.To, że w ostatnim czasie poprawia się stan pomieszczeń 

biurowych w urzędzie wnika przede wszystkim z zaleceń po przeprowadzonej kontroli 

Państwowej Inspekcji Pracy. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zauważył, że porównanie planu dochodów 

 i wydatków budżetu gminy na 2009 i 2010 rok budżet wzrasta o prawie 2 mln.  

a wydatki ogółem z 11 do 12 %. 

  

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska poinformowała, że do 

utrzymania urzędu zalicza się inne elementy tj. dwa etaty, które do tej pory  

nie istniały, jest to etat dodatkowego pracownika i sekretarza. 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zauważył, że utrzymanie urzędu w 2009 roku 

wzrosło w stosunku do roku ubiegłego o 439 376 zł w 2010 utrzymanie wrośnie  

o 571 341 zł w ciągu trzech lat wydatki wzrosły o ponad milion. Jeśli chodzi o zarobki  

to w ciągu dwóch lat wzrosły o 859 416 zł. 
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Biorąc pod uwagę dotację dla Mieroszowskiego Centrum Kultury to jest ona wyższa 

 o 600tys. zł w stosunku do roku 2008r. Mimo to, nadal MCK ma zobowiązania 

wymagalne i nadal nie płaci się ZUS-u. Podobnie utrzymanie wzrosło również  

w ośrodku Pomocy Społecznej. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier w odniesieniu do wypowiedzi Radnego – 

Pana Ryszarda Gubernata zauważyła, że to co przedstawił Radny to nie są fakty tylko 

statystyka. 

 

Na prośbę Radnego – Pana Macieja Barana Przewodnicząca Rady Miejskiej 

ogłosiła 10 min. przerwy. 

 

Po przerwie przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zwrócił się z pytaniem co w przedstawionym przez 

Panią Skarbnik materiale oznacza dodatkowe wynagrodzenie bezosobowe 

przewidywane na podstawie roku 2008 czy nie powinno być za 2009 rok. 

  

Skarbnik Gminy – Pani Iwona Wojciechowska – Zatorska wyjaśniła, że to co jest 

za 2009 jest również planem. Nie można porównywać planu i wykonania z dwóch 

różnych okresów, więc jeśli jest sporządzamy plan na 2010 rok, wtedy mówimy  

o 8,5% wykonania. Jeśli byłoby to wykonanie, to można by było porównać 

 to z wykonaniem. Z tym, że na 2009 rok nie mamy wykonania przynajmniej do końca 

stycznia tego roku. Jeżeli jest prośba o przedstawienie planu to jest to plan na 2010.  

To muszą być porównywalne kwoty. 

 

Radny – Pan Maciej Baran poruszył sprawę wynagrodzeń pracowników urzędu pod 

względem planów na 2009 i 2010r. oraz sprawę MCK i dotację dla TKS „Biały Orzeł” 

 

Skarbnik Gminy – Pani I. Wojciechowska – Zatorska poinformowała, 

że podwyżki  które były planowane w urzędzie na 2009r. były dane od października 
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2009r. pozostałe miesiące są wolne. To było podstawą do naliczania 4% wskaźnikiem 

na rok 2010. 

 

Radny – Pan Mariusz Liczbiński zwrócił się z pytaniem czy wynagrodzenia 

podstawowe na 2010 rok są już w planie powiększone o wskaźnik ministerialny.  

 

Pani Skarbnik poinformowała, że ministerstwo nie może narzucać Burmistrzowi 

wskaźnika do wynagrodzenia pracowników ponieważ Burmistrz jest samorządny. Na 

2010 były określone 4% podwyżki zgodnie z zarządzeniem. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki poruszył sprawę wykreślenia z planu inwestycyjnego 

2009/2010 inwestycji między innymi remont ul Strzelców. 

W planie wynagrodzeń i składek Ośrodka Pomocy Społecznej jest kwota 732tys. zł, 

natomiast naliczenie planu wynagrodzeń sporządzony przez OPS jest 574tys. zł. Skąd 

się bierze ta różnica oraz na jakiej podstawie zostały wprowadzone do planu na 2010 

nagrody dla pracowników urzędu na kwotę 200 tys. zł. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier udzieliła odpowiedzi na temat inwestycji 

informując, że to jakie inwestycje są planowane do realizacji o tym decyduje wiele 

czynników, ale przede wszystkim racjonalność działań, czyli możliwość pozyskiwania 

środków z zewnątrz, potrzeba realizacji inwestycji, zasięg tej inwestycji, jakiej grupy 

mieszkańców dotyczy i jak bardzo jest potrzebna. Remont przedszkola był planowany 

od kilku lat. Dokumentacja na termomodernizację przedszkola liczy sobie już trzy lata, 

więc nie jest to sytuacja taka, że nagle pojawił się temat. Gmina złożyła wniosek 

 na dofinansowanie remontu przedszkola do RPO i państwo Radni byli o tym na 

bieżąco informowani. Remont ul. Strzelców wymaga nakładów ponad 2mln. zł. 

Budżetu gminy nie stać na to, żeby z własnych środków zrealizować tą inwestycję. 

Natomiast to, że na ta inwestycję gmina nie otrzymała dotacji w tym roku, to nie 

oznacza, że nie będzie to realizowane w przyszłości. Gmina na pewno będzie składać 

ponownie wnioski. 
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Radna – Pani Dorota Błażejowska zauważyła, że na pewno wszyscy radni  

są zadowoleni z remontu przedszkola, ale może pozostałe inwestycje nie są do końca 

przemyślane, bo pieniądze na ich realizację rozmywają się. Może lepiej by było ustalić 

jedną inwestycję do realizowania i tego się trzymać. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  ogłosiła 5 min przerwy. 

 

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady odczytała projekt uchwały i poddała  

go pod głosowanie. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2010 rok został odrzucony  

3 głosami „za”, 6 „przeciw”, 6 „wstrzymującymi się”. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowali Radni : Pan Jan Kucharski, Pan Jacek Nahorecki, 

Pan Michał Sowa. 

 

Przeciw podjęciu uchwały głosowali Radni : Pan Maciej Baran, Pan Piotr Brzęcki, Pan 

Robert Gałązka, Pan Ryszard Gubernat, Pan Mariusz Liczbiński, Pan Mieczysław 

Wujda. 

 

Wstrzymali się od głosu Radni : Pani Dorota Błażejowska, Pani Maria Chmielnicka, 

Pan Krzysztof Kręzel, Pani Justyna Rogulska, Pani Elżbieta Szczepkowska, Pan Jerzy 

Żak. 

 

Ad.9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa zmieniającego Uchwałę  

Nr XXXI/149/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 grudnia 2008r. w sprawie 

organizacji i zasad finansowania bezpieczeństwa ratowniczo – gaśniczego oraz 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział członków ochotniczych 

straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną oraz zasad jej wypłacania 
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omówiła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier informując, że istnieje konieczność 

podjęcia przedmiotowej uchwały ze względu na fakt, iż w wyniku przeprowadzonej 

analizy wydatków na wypłatę ekwiwalentu pieniężnego za udział członków 

ochotniczych straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną wywnioskowano, że wydatki  

te stanowią znaczną część budżetu zaplanowanego na działalność Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Gminie Mieroszów na 2010 rok. Tym samym istnieje zagrożenie braku 

środków na pozostałe niezbędne wydatki związane z funkcjonowaniem ww. jednostek. 

W poprzedniej Uchwale Nr XXXI/149/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia  

29 grudnia 2008r. ustalono maksymalną stawkę wynikającą z przeciętnego 

wynagrodzenia, ogłoszonego przez Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego  

w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” na podstawie 

art. 20 pkt. 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998r. o emeryturach i rentach z Funduszu 

Ubezpieczeń Społecznych ( Dz.U z dnia 2009r. , Nr 153, poz. 1227) przed dniem 

ustalenie ekwiwalentu. 

W przedmiotowym projekcie uchwały proponuje się stawkę w wysokości 1/295 

wynikającą z powyższych przepisów. W uprzednio podjętej uchwale stawka  

ta stanowiła 1/175 przeciętnego wynagrodzenia ogłoszonego kwartalnie przez Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego. Przy aktualnej kwocie opisanego wyżej 

wynagrodzenia stawka godzinowa ekwiwalentu wynosi 17,79 a po proponowanej 

zmianie będzie w wysokości  10,55zł. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

negatywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej- Pani Justyna Rogulska 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Nr XXXI/149/08 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 

29 grudnia 2008r. w sprawie organizacji i zasad finansowania bezpieczeństwa 

ratowniczo – gaśniczego oraz ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

członków ochotniczych straży pożarnych w działaniach ratowniczych i szkoleniach 

pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną oraz zasad  

jej wypłacania została odrzucona 15 głosami „przeciw” ( jednogłośnie ). 

 

Ad.10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej mienie komunalne omówiła Z-ca Burmistrza – Pani 

Dorota Bekier informując, że wydzierżawienie nieruchomości gruntowej 

bez zabudowań, oznaczonej w rejestrze gruntów i budynków obrębu Mieroszów 2 jako 

działka nr 151/8 o powierzchni 208m2 (dla nieruchomości założona jest księga 

wieczysta Nr Kw 40213), będzie  kontynuacją umowy z 31 marca 1999roku, a która 

wygasła 31 marca 2009 roku. Nowa umowa będzie zawarta na czas nieoznaczony. 

 Kontynuacja umowy umożliwi mieszkańcom naszej Gminy ciągłość dostępu 

 do korzystania z usług telekomunikacyjnych - tym bardziej, że dostęp do tych usług 

mieli do tej pory zagwarantowany a dodatkowo brak innych operatorów na terenie 

Naszej Gminy. 

  Ponadto za wydzierżawianą nieruchomość, wydzierżawiający będzie wnosił na 

rzecz Gminy comiesięczny czynsz w wysokości 2.523,04zł. Czynsz będzie 

waloryzowany bez konieczności zmiany umowy ze skutkiem na 01 stycznia każdego 

roku, o średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych za rok 

poprzedni, publikowany przez Prezesa GUS. Zgodnie z art. 37 ust.4, którego treść 

brzmi:  

 „(…) przy zawieraniu umów najmu lub dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż  

3 lata lub na czas nieoznaczony. Wojewoda albo odpowiednia rada lub sejmik mogą 

wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych 

umów”; 
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 Przekazanie mienia komunalnego na wyżej wymienione potrzeby 

 jest niezbędne dla potrzeb operatora, a podjęcie przedmiotowej uchwały za zasadne. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej poinformował, że projekt uchwały był omawiany  

na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje  

w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLVI/211/09 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 grudnia 2009r.  

w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie komunalne została podjęta  

14 głosami „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymującymi się”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wystąpienia  

z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji omówiła Z-ca Burmistrza 

Mieroszowa – Pani Dorota Bekier informując, że Gmina Mieroszów  

do Wałbrzyskiego  Związku Wodociągów i Kanalizacji  przystąpiła w 1991 roku  

powierzając związkowi  realizację zadań związanych z zaspakajaniem potrzeb  

ludności w zakresie zaopatrzenia w wodę i oczyszczania ścieków. W tym celu Gmina 

przekazała do dyspozycji Związkowi specjalistyczny majątek (m.in. nieruchomości) 

pozostając jednocześnie właścicielem tego majątku. 

 Gmina Mieroszów będąc członkiem WZWiK zrealizowała samodzielnie 

następujące zadania w zakresie gospodarki wodno-ściekowej : 
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1. Wodociąg i  oczyszczalnie ścieków glebowo-korzeniową  wraz z kolektorem  

w Nowym Siodle; 

2. Wodociąg w Golińsku; 

3. Wodociąg w Kowalowej; 

4. Wodociąg w Różanej i Łącznej; 

5. Oczyszczalnie ścieków w Golińsku  wraz z kolektorem K1 i K2 w 

Mieroszowie. 

 

 WZWiK w ramach programu „Uporządkowanie  gospodarki wodno-ściekowej 

gmin z WZWiK- II etap przewidzianych do dofinansowania środkami  Funduszu 

Spójności” planowało realizację  następujących zadań : 

1. Budowa kanalizacji sanitarnej w Mieroszowie, Kowalowej  i Sokołowsku; 

2. Budowa wodociągu zasilającego Sokołowsko; 

3. Modernizację sieci wodociągowej w Sokołowsku; 

4. Rozbudowę oczyszczalni ścieków w Golińsku. 

 

 Gmina  Mieroszów  zleciła i poniosła koszty związane z  opracowaniem 

dokumentacji na  zadania wyszczególnione w pkt 1-3. Uaktualnioną dokumentację 

wraz z pozwoleniami na budowę przekazano  do WZWiK w październiku 2008 r. 

 Pomimo kierowanych pism do WZWiK Gmina nie może otrzymać żadnej 

informacji na temat stanu zaawansowania prac nad studium wykonalności dla II etapu 

inwestycji. 

 Zgodnie ze statutem WZWiK powinien prowadzić kompleksową gospodarkę 

wodno-ściekową na terenie gminy. Od kilku lat gmina stara się o przekazanie sieci 

wodociągowej w Sokołowsku wraz z ujęciami. Mimo naszych starań Związek stawia 

kolejne warunki oddalając tym samym moment przejęcia sieci. 

Reasumując od 1991 r. WZWiK na terenie naszej gminy praktycznie nie wykonała 

żadnej większej inwestycji. Działania Związku ograniczają się do bieżących napraw, 

konserwacji , wymiany odcinków  sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. 

 Od 2008 r. trwają spory w sprawie obowiązku podatkowego z tytułu podatku  

od nieruchomości pomiędzy WZWiK a WPWiK 
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 Biorąc  pod uwagę  to, że WZWiK  na terenie Gminy Mieroszów nie realizuje   

zapisów  statutowych, Komisja Ogólna Rady Miejskiej Mieroszowa wnioskuje   

o wystąpienie ze Związku z dniem1 stycznia 2010 r. 

 

Przewodniczący Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran poinformował, że projekt 

uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : Radny Pan Krzysztof Kręzel, Radny Pan Mariusz Liczbiński, 

Radny Pan Baran. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Miejskiej 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLVI/212/09 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 grudnia 2009r.  

w sprawie wystąpienia z Wałbrzyskiego Związku Wodociągów i Kanalizacji została 

podjęta 15 głosami „za” ( jednogłośnie). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 8 do tego protokołu. 

 

 

Ad.12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Ogólnej na I półrocze 2010 roku omówił Przewodniczący 

Komisji Ogólnej – Pan Maciej Baran, informując Komisja wypracowała następujący 

plan pracy: 
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L.p. Data sesji Temat posiedzenia 

1. STYCZEŃ 

1. Sprawozdanie z działalności w 2009r.  
2. Gospodarka wodno-kanalizacyjna rozwiązania 

alternatywne. 
3. Turystyka i wypoczynek analiza infrastruktury, 

problemy i potrzeby. 
4. Analiza funkcjonowania oświaty z 

uwzględnieniem Zespołu Obsługi Szkół. 
 

2. 

 

LUTY 

1. Cele i zadania organizacji pozarządowych 
działających na terenie gminy Mieroszów. 

2. Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 
struktura i zadania po przeprowadzonej 
restrukturyzacji. 

 

3. 

 

MARZEC 

1. Realizacja inwestycji w 2009r.  
2. Realizacja Strategii Gminy Mieroszów. 
3. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009r. 

 

4. 

 

KWIECIEN 

1. Wykonanie budżetu Gminy Mieroszów za 2009r. – 
Absolutorium.  

 

 

5. 

 

MAJ 

1. Problemy bezrobocia na terenie gminy Mieroszów. 
2. Stan bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy 

Mieroszów. 
3. Problemy uzależnień na terenie gminy Mieroszów. 

 

 

6. 

 

 

CZERWIEC 

1. Plan pracy Komisji na  II półrocze 2010 roku. 
2. Informacja o arkuszach organizacyjnych szkół  

na rok szkolny 2010/2011. 
3. Realizacja zapisów planu zagospodarowania 

przestrzennego w kontekście działalności KSS 
Bartnica. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały 

 i poddała popod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLVI/ 213/09 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 grudnia 2009r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy na I półrocze 2010 roku została przyjęta 

 14 głosami „za” ( Jednogłośnie. Jedna osoba nie była obecna podczas głosowania ). 
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Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 9 do tego protokołu. 

 

Ad.13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2010r. omówiła Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska informując, że zaproponowany plan 

pracy przez Komisję przedstawia się następująco : 

 

L.p. 

 
Miesiąc Temat posiedzenia 

1. styczeń 1. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w 2009r.  
 

 

2. 

 

luty 
1. Kontrola wydatkowanych kwot na opracowanie dokumentacji 

związanej z budynkiem przy ul. Nad Potokiem w Mieroszowie. 
 

 

3. 

 

marzec   

1. Absolutorium – wydanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz 
zapoznanie się z opinią RIO. 

2. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2009r.  
 

 

4. 

 

kwiecień  
1. Kontrola związana z wypłaconą  przez Urząd Miejski dotacją dla 

Stowarzyszenia Słoneczko w Unisławiu Śląskim. 
 

 

5. 
maj 

1. Kontrola wydatkowanych środków na umowy o dzieło i umowy     
zlecenie w Urzędzie Miejskim.  

 

 

6. 

 

czerwiec 
1. Plan pracy na II półrocze 2010 r.  
 

  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje  

w tym punkcie. 

 

 

 

W dyskusji brali udział :   
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Radny – Pan Krzysztof Kręzel zwrócił się z propozycją o wprowadzenie 

autopoprawką do stycznia punktu dotyczącego kontroli remontu dachu na budynku 

Mieroszowskiego Centrum Kultury przy ul. Żeromskiego w Mieroszowie. 

 

Propozycja została zaakceptowana przez radnych. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XLVI/214/09 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 grudnia 2009 roku 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2010r. została 

podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 10 do tego protokołu. 

 

Ad.14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2010r. omówiła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska informując,  

że proponowany plan pracy rady przedstawia się następująco : 

 

 

 

Plan pracy Rady Miejskiej Mieroszowa na I półrocze 2010r. 

 

1. Sprawozdania Komisji stałych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

2. Realizacja inwestycji w gminie Mieroszów.  

3. Stopień realizacji Strategii Gminy Mieroszów.  

4. Plany zagospodarowania przestrzennego. 

5. Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w Gminie Mieroszów. 

6. Plany pracy Komisji Rady Miejskiej na II półrocze 2010r.  
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7. Plan pracy Rady Miejskiej na II półrocze 2010r.  

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2009- absolutorium. 

9. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej oraz Gminnej Komisji Przeciwdziałania  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Maciej Baran zaproponował aby autopoprawką wykreślić  

z proponowanego planu pkt. 2 tj. Sprawozdanie przedstawicieli Gminy Mieroszów  

w stowarzyszeniach, spółkach i związkach międzygminnych. 

 

Powyższa propozycja została zaakceptowana jednogłośnie. 

 

W związku z zakończeniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poddała pod głosowanie omówiony projekt uchwały. 

 

Uchwała Nr XLVI/215/09 Rady Miejskiej Mieroszowa, z dnia 29 grudnia 2009r.  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze 2010 roku została 

podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do tego protokołu. 

 

Ad.15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli za 2008r. omówiła Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska . 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje  

w tym punkcie.  
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W dyskusji brali udział : 

 

Radny – Pan Ryszard Gubernat zwrócił się z pytaniem czy do wniosków 

sformułowanych w omawianym sprawozdaniu odniosła się jednostka kontrolowana. 

  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że do dnia dzisiejszego  

nie wpłynęło żadne odniesienie. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca Rady 

Miejskiej – Pani Justyna Rogulska poddała pod głosowanie powyższe 

sprawozdanie. 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli za 2008r. został przyjęty 15 głosami „za”  

( jednogłośnie). 

 

Przyjęte sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.16. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie 

procedur związanych ze sprzedażą mienia gminnego za 2008r. i I półrocze 2009r. 

omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Dorota Błażejowska. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna Rogulska otworzyła dyskusje  

w tym punkcie. 

 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Justyna 

Rogulska poddała pod głosowanie przedstawione sprawozdanie. 
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Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w zakresie procedur 

związanych ze sprzedażą mienia gminnego za 2008i I półrocze 2009r. zostało przyjęte 

jednogłośnie 15 głosami „za” 

 

Ad.17. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na poprzedniej sesji nie było 

pytań. 

 

Ad.18. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych.  

 

W odpowiedzi na zapytanie Radnego – Pana Ryszarda Gubernata  odpowiedzi 

udzieliła Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier informując, że w gimnazjum jest 

zatrudniony z-ca dyrektora ale czy to jest zgodne z kartą nauczyciela będzie udzielona 

odpowiedź na piśmie. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego dlaczego część mieszkańców  

ul. Łąkowej nie jest podłączona do sieci wodociągowej odpowiedzi udzieliła Z-ca 

Burmistrza Mieroszowa informując, że gmina Mieroszów wykonała część sieci  

do studzienek, do których mieszkańcy będą się podłączać. Wiadomo, że część 

mieszkańców już się podłączyła, ale nie ma informacji o mieszkańcach, którzy się nie 

podłączyła. Ta informacja będzie sprawdzona.  

Jeśli chodzi o most w ciągu ul. Wolności i Mickiewicza, który gmina od wielu lat stara 

się sfinalizować przekazanie do Powiatu. Gmina w tej sprawie dokonała wszystkiego 

co możliwe łącznie z przekazaniem  niezbędnej dokumentacji. Teraz wszystko zależy 

od Starostwa, które do tej pory nie podejmuje decyzji. Starostwo twierdzi, że nie może 

przejąć tego mostu ponieważ nadal oczekuje na dokumentację techniczną mostu  

od Generalnej Dyrekcji  Dróg. 
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Oświetlenie ulic Dworcowej i Tkackiej oraz ul. Malinowej w sprawie uwag 

mieszkańców dotyczących prac przy remoncie mostu, to będzie przygotowana 

odpowiedź na piśmie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie wniosek Radnego – Pana 

Ryszarda Gubernata.  

 

Wniosek został przyjęty 4 głosami „za”, 1 „przeciw”, 8 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.19.Wolne wnioski, informacje, apele. 

 

Nie było. 

 

Ad.20.Zakończenie obrad.    

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej –  

Pani Justyna Rogulska zamknęła XLVI sesję Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska  

 


